
 

De gemeenteraad bijeen op 9-7-2024 

Constaterende dat: 

De Polder in de Hoekpolder een prachtig natuur gebied is met helaas veel 
onkruid. 

Onze fractie na een schouw met een aantal natuurorganisaties ook van mening 
is dat er meer “uitgehaald” kan worden op het gebied van versterken van de 
natuur en biodiversiteit. 

Verzoekt het college de mogelijkheden te gaan bekijken in de Polder mbt het 
versterken van de natuur en biodiversiteit. 

Indien plekken/ ruimtes te hebben vastgesteld, deze te gaan versterken op het 
gebied van natuur en biodiversiteit.  

Dit in combinatie met het huidige lopende groenplan. 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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